
PROTOKÓŁ  Nr XLIII/17 
z posiedzenia  Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego w dniu  
05 maja 2017 roku w Centrum Kultury i Sportu w Chęcinach 

 

Rada rozpoczęła obrady o godz. 11,15. Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady 
Miejskiej  radna Danuta Mochocka. 
 
 Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli: 
Janus Zenon– Wicestarosta Kielecki 
Bielecki Kazimierz – Radny Powiatu Kieleckiego 
Burmistrz Gminy i Miasta, Pan Robert Jaworski 
Skarbnik Gminy i Miasta, Pani Jadwiga Sinkiewicz 
Sekretarz Gminy i Miasta, Pan Paweł Brola 
kierownictwo Urzędu Gminy i Miasta, kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy,  
sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedlowych 
            Szczegółowy wykaz zawierają załączone do protokołu listy obecności. 

Po dopełnieniu ceremonii powitalnych, przystępując do zasadniczej i formalnej 
części posiedzenia, Przewodnicząca Rady stwierdziła na podstawie załączonej listy 
obecności, iż spośród 15 osobowego ustawowego składu Rady, w posiedzeniu uczestniczy 
14 radnych; nieobecna usprawiedliwiona radna Pani Edyta Jarząbek). Oznacza to, 
iż posiedzenie jest prawomocne do podejmowania obowiązujących uchwał i postanowień. 

W toku dalszej części obrad, Przewodnicząca Rady wskazując na przekazaną 
w zaproszeniach na dzisiejsze posiedzenie zarówno radnym jak również przewodniczącym 
jednostek pomocniczych Gminy tematykę sesji, przypomniała zebranym, iż obrady sesji są 
nagrywane, a proponowany porządek dzisiejszych obrad obejmuje następująca tematykę: 

 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 
2. Akceptacja treści protokołów z obrad Sesji Rady z dnia 31 marca 2017r. 
3. Sprawozdanie Burmistrza GiM z działalności za okres między sesjami. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1. wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2017r. – druk nr 1 
a/ zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 239/XXXVIII/16 z dnia 20.12.2016r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej GiM Chęciny na lata 2017-2022 
– druk nr 2 

b/ zmiany uchwały Nr 235/XXXVIII/16 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 
20.12.2016r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 
– druk nr 3 

c/ zmiany uchwały Nr 236/XXXVIII/16 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 
20.12.2016r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Kieleckiego – druk nr 4 

d/ zmiany uchwały Rady Miejskiej w Chęcinach Nr 234/XXXVIII/16 z dnia 
20.12.2016r. w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu 
budżetowego Gminy Chęciny – druk nr 5 

e/ zatwierdzenia taryf za zbiorowe dostarczanie wody i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków – druk nr 6 

f/ ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu Gospodarki Komunalnej 
w Chęcinach z przeznaczeniem na dopłatę do 1 m3 sprzedanej wody                
i odprowadzonych ścieków –druk nr 7 

g/ przyjęcia aktualizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Chęciny 
na lata 2016-2023” – druk nr 8 

h/ przyjęcia „Planu działań Gminy Chęciny bazującego na potencjałach 
endogenicznych” – druk nr 9 

i/ wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości – druk nr 10 
j/ wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 1 położonego 

w Siedlcach obr. 13 w budynku nr 98, stanowiącego własność Gminy 
Chęciny – druk nr 11 

k/  wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 2 położonego 
w Siedlcach obr. 13 w budynku nr 98, stanowiącego własność Gminy 
Chęciny – druk nr 12 



5. Omówienie rocznego sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania 
rodziny za rok 2016 oraz potrzeby związane z realizacją tych zadań. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
7. Sprawozdanie z działalności M-G Ośrodka Pomocy Społecznej w Chęcinach za 

2016r. oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej. 
8. Wnioski i zapytania radnych oraz przewodniczących jednostek pomocniczych 

gminy. 
9. Udzielenie odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
10. Zamknięcie sesji obrad. 
 

W trakcie podjętej dyskusji nad treścią przedstawionego porządku obrad, zabierając głos 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski zgłosił formalne wnioski w sprawie 
wyłączenia z dzisiejszego porządku obrad 2 projektów uchwał oznaczonych, jako druk nr 
11 i druk nr 12, dot. wyrażenia zgody na sprzedaż 2 lokali mieszkalnych w budynku 
położonym w Siedlcach nr 98, stanowiącym własność Gminy Chęciny. Burmistrz 
Jaworski wyjaśnił, iż przedmiotowa sprawa zgodnie z przyjętym na wspólnym posiedzeniu 
stałych Komisji Rady wnioskiem wymaga podjęcia konsultacji i uzgodnień z innymi 
podmiotami. 

W związku z brakiem zgłoszeń innych wniosków i uwag do przedstawionego porządku 
obrad, Przewodnicząca Rady zarządziła przeprowadzenie dwóch odrębnych głosowań 
jawnych, spośród których: 

- pierwsze dotyczyło wycofania z porządku obrad projektów uchwał ma drukach nr 
11 i 12 (wniosek przyjęty w głosowaniu jawnym większością głosów, przy 1 głosie 
wstrzymującym – radny Pan J. Wojdalski i braku głosów sprzeciwu; spośród 14 radnych 
uczestniczących w obradach i głosowaniu, „za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych); 

- drugie – całości uzupełnionego o przyjętą poprawkę porządku obrad (wniosek 
przyjęty w głosowaniu jawnym większością głosów, przy 1 głosie wstrzymującym – radny 
Pan J. Wojdalski i braku głosów sprzeciwu; spośród 14 radnych uczestniczących 
w obradach i głosowaniu, „za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych). 

 
Przewodnicząca Rady potwierdzając na podstawie przeprowadzonych głosowań 

jawnych wprowadzenie zmian do porządku dzisiejszego posiedzenia, przystąpiła do jego 
realizacji. 

 
ad. 2 
         Przewodnicząca Rady potwierdzając fakt, iż nikt z radnych nie wniósł uwag 
i zastrzeżeń do treści udostępnionego w BiP-ie oraz w Biurze Rady protokołu obrazującego 
przebieg obrad Rady Miejskiej w dniu 31 marca 2017r.– zarządziła przeprowadzenie 
głosowania jawnego w wyniku, którego protokół, o którym mowa został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
ad. 3 
       Z treścią informacji obrazującej zakres realizowanych przez Gminę w okresie między 
sesjami zadań, zapoznał zebranych Burmistrz GiM Pan Robert Jaworski.  
(przedstawiona informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu jak również pełna jej 
treść jest uwzględniona na płycie CD stanowiącej załącznik do protokołu).  
 
ad. 4 
        Kontynuując obrady, przystąpiono do rozpatrywania zgodnie z przyjętym porządkiem 
obrad, projektów uchwał w brzmieniu oznaczonym w odpowiednich drukach, których pełną 
treść łącznie z przedstawionymi uzasadnieniami otrzymali wszyscy radni oraz zaproszeni 
sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych. (oznaczone druki projektów uchwał stanowią 
załącznik do niniejszego protokołu). 

Przewodnicząca Rady przed przystąpieniem do rozpatrywania każdego projektu 
uchwały przedstawiała zebranym wypracowane przez Komisje wnioski i opinie w tym zakresie. 

 
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 
2017rok – druk nr 1 po zmianach (omówiony i pozytywnie zaopiniowany na wspólnym 
posiedzeniu wszystkich stałych Komisji Rady, którego pełną treść otrzymali wszyscy radni, 



uwzględniający dodatkowo wniesione poprawki omówione przez Panią Skarbnik 
bezpośrednio przed rozpoczęciem dzisiejszych obrad). 
             Przewodnicząca Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie 
 zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku którego projekt o którym mowa 
został przyjęty większością głosów (spośród 14 radnych uczestniczących w obradach  
i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
a 2 radnych – Pan J. Kubecki i Pan K. Prędota wstrzymali się od głosu). Uchwała ta 
oznaczona Nr 280/XLIII/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 239/XXXVIII/16 z dnia 20 
grudnia 2016r.  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chęciny na lata 
2017-2022 – druk nr 2 uwzględniający zmiany, którego pełną treść po omówieniu na 
wspólnym posiedzeniu Komisji, wszyscy radni otrzymali z wprowadzonymi dodatkowo 
poprawkami wynikającymi z uchwały budżetowej,  które zostały omówione przed sesją. 
          Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany większością głosów przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując 
na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania 
jawnego, w wyniku, którego analizowany projekt został przyjęty większością głosów 
(spośród 14 radnych uczestniczących w obradach i głosowaniu, „za” przyjęciem głosowało 
12 radnych, głosów przeciwnych nie było, a 2 radnych  - Pan J. Kubecki i Pan K. Prędota 
wstrzymali się od głosu.  Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 281/XLIII/17 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 235/XXXVIII/16 Rady Miejskiej                
w Chęcinach z dnia 20.12.2016r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Kieleckiego – druk nr 3 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został 
większością głosów pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując 
na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania 
jawnego, w wyniku, którego analizowany projekt został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta 
Uchwała oznaczona Nr 282/XLIII/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 236/XXXVIII/16 Rady Miejskiej                
w Chęcinach z dnia 20.12.2016r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Kieleckiego – druk nr 4 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń do 
dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego 
analizowany projekt został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta Uchwała oznaczona 
Nr 283/XLIII/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Chęcinach Nr 
234/XXXVIII/16 z dnia 20.12.2016r. w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej 
dla zakładu budżetowego Gminy Chęciny – druk nr 5 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń do 
dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, którego 
analizowany projekt został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta Uchwała oznaczona 
Nr 284/XLIII/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe dostarczanie wody             
i zbiorowe odprowadzanie ścieków – druk nr 6 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń do 
dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, 
którego analizowany projekt został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta Uchwała oznaczona 
Nr 285/XLIII/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
 



Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Chęcinach z przeznaczeniem na dopłatę do 1 m3 
sprzedanej wody i odprowadzonych ścieków –druk nr 7 
Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
poinformowała, że projekt w/w uchwały został większością głosów pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie Komisje Rady, a następnie zarządziła przeprowadzenie głosowania 
jawnego w wyniku, którego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Uchwała ta oznaczona Nr 286/XLIII/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji 
dla Gminy Chęciny na lata 2016-2023” – druk nr 8 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został 
większością głosów pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując 
na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania 
jawnego, w wyniku, którego analizowany projekt został przyjęty większością głosów 
(spośród 14 radnych uczestniczących w obradach i głosowaniu, „za” przyjęciem głosowało 
13 radnych, głosów wstrzymujących nie było, a 1 radny - Pan J. Kubecki głosował 
„przeciw”). Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 287/XLIII/17 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Przyjęcie „Planu działań Gminy Chęciny bazującego na potencjałach 
endogenicznych” – druk nr 9 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został 
większością głosów pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując 
na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania 
jawnego, w wyniku, którego analizowany projekt został przyjęty większością głosów 
(spośród 14 radnych uczestniczących w obradach i głosowaniu, „za” przyjęciem głosowało 
13 radnych, głosów wstrzymujących nie było, a 1 radny - Pan J. Kubecki głosował 
„przeciw”). Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 288/XLIII/17 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Wyrażenie zgody na darowiznę nieruchomości – druk nr 10 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przedmiotowy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady, a wskazując na brak zgłoszeń do 
dyskusji w tym temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku, 
którego analizowany projekt został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta Uchwała oznaczona 
Nr 289/XLIII/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
ad. 5 - 7 
Kolejnymi dokumentami do analizy, których przystąpili radni, zgodnie z porządkiem obrad były 
przedstawione przez Burmistrza Gminy i Miasta oraz Kierownika M-G Ośrodka Pomocy 
Społecznej: 

 Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2016 
oraz potrzeby związane z realizacją tych zadań. 

 Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 Sprawozdanie z działalności M-G Ośrodka Pomocy Społecznej w Chęcinach za 
2016r. oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej. 
W/w dokumenty stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
     Zabierając w tym temacie głos Przewodnicząca Rady potwierdziła, iż przedłożone 

sprawozdania były przedmiotem analizy wszystkich stałych Komisji Rady, których 
członkowie nie wnosząc uwag i wniosków wydali opinię pozytywną. Wskazując zatem na 
brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodnicząca Rady  zarządziła 
przeprowadzenie trzech odrębnych głosowań jawnych, w wyniku których przedłożone 
dokumenty zostały przyjęte większością głosów (spośród 14 radnych uczestniczących          
w obradach i głosowaniu, „za” przyjęciem głosowało 13 radnych, 1 radny – Pan Tomasz 
Dulny wstrzymał się od głosu we wszystkich turach głosowania; głosów przeciwnych nie 
było) do akceptującej wiadomości. 

 
 

 



ad. 8 
Wznawiając obrady po upływie 10-cio minutowej przerwy, Przewodnicząca Rady 

zaprosiła zebranych do zgłaszania wniosków i zapytań.  
W tym temacie głos zabrali: (pełne treści wystąpień zawiera nagranie na płycie CD 
stanowiące załącznik do niniejszego protokołu) 
Radny Kamil Prędota – zwracając się do Burmistrza Gminy i Miasta wnioskował w sprawie 
konieczności podjęcia decyzji w sprawie przeciekającego na budynku remizy OSP                
w Radkowicach dachu. W obiekcie tym znajduje się drogi sprzęt wartości kilkudziesięciu 
tysięcy złotych, który jest zalewany. Aktualny stan zagraża również bezpieczeństwu 
wchodzących do tego budynku osób. Nie wiemy, co mamy dalej robić, ponieważ mamy 
pozwolenie na budowę nowej remizy, ale wciąż nie budujemy. Nie ma nawet ogłoszonego 
przetargu.  
Pani Danuta Pniewska – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Czerwona Góra -
przytaczając składane przez Burmistrza GiM na zebraniu ogólnym z mieszkańcami 
zapewnienia Burmistrza GiM dot. wykonania oświetlenia ulicznego na Osiedlu, wnioskowała 
w sprawie: 
- konieczności zamontowania oświetlenia w kierunku ulicy Sitkówka na odcinku, w którym 
droga przebiega przez tereny leśne; jest to droga prowadząca do przystanku, z którego 
korzystają nie tylko pracownicy Szpitala, ale również mieszkańcy Osiedla i ul. Sitkówka  
- konieczności zapewnienia oświetlenia schodów stanowiących zejście z ulicy na teren 
Osiedla Czerwona Góra. 
           W ocenie przewodniczącej Osiedla zamontowane 12 metrowe słupy oświetleniowe, 
„autostradowe”  na Os. Czerwona Góra zupełnie zeszpeciły wygląd tego Osiedla. 
Radny  Tomasz Szczepanik – dziękując Burmistrzowi GiM za ładnie wykonaną zatoczkę 
autobusową przy ul. Kieleckiej, zwrócił się z prośbą o  dostarczenie kruszywa na drogę przy 
hali  
Radna Wanda Polańska – podzielając pełną zasadność i konieczność wykonania 
oświetlenia ulicznego na odcinku drogi leśnej od Os. Czerwona Góra do ul. Sitkówka, 
wnioskowała również w sprawie potrzeby dostarczenia kruszywa celem wyrównania 
nawierzchni ul. Dobrzączka i ul. Zelejowa. 
Radny Waldemar Jach – wnioskował w sprawie konieczności uporządkowania terenu 
naprzeciwko Szkoły w Łukowej, gdzie znajdują się zabytkowe piwnice po nieistniejącym już 
XVII wiecznym dworku modrzewiowym. 
                Radny Waldemar Jach zwracając się do uczestniczącego w posiedzeniu radnego 
powiatu Kieleckiego Pana Kazimierza Bieleckiego wnioskował w sprawie potrzeby bliższego 
zainteresowania się przy tworzeniu budżetu powiatu na następny rok sprawami konieczności 
wprowadzenia remontów dróg powiatowych na terenie naszej Gminy, a szczególnej uwadze 
należałoby poświęcić sprawę budowy pięknej trasy rowerowej stanowiącej przedłużenie już 
istniejącego odcinka na terenie Gminy Morawica.  
                 Ustosunkowując się do wniosku radnego, Radny Powiatu Kieleckiego Pan 
Kazimierz Bielecki oświadczył, iż w pełni podziela zasadność i potrzebę budowy 
wspomnianej trasy rowerowej i zapewne taki wniosek złoży, aczkolwiek nie może składać 
zapewnienia, iż zadanie zostanie włączone do realizacji przyszłorocznego budżetu powiatu 
kieleckiego. 
Radny Tomasz Żelichowski – dziękując w imieniu mieszkańców za rozwiązanie 
zgłaszanych uwag związanych z umiejscowieniem progu zwalniającego, wnioskował w 
sprawie konieczności cząstkowego uzupełnienia powstałych wyrw w nawierzchni drogi na 
zakręcie przy wieży ciśnień w Starochęcinach oraz dostarczenia kruszywa na drogę gminną 
za szkołą w Starochęcinach. 
Radna Danuta Mochocka – wnioskowała w sprawie: 
- rozważenia możliwości uwzględnienia w ramach planowanej do wykonania 
termomodernizacji obiektu Szkoły Podstawowej w Polichnie, budowy sali gimnastycznej, 
której fundamenty istnieją od początku budowy tej placówki, 
- konieczności zamontowania tablic informacyjnych o lokalizacji Cmentarza Żydowskiego      
w Chęcinach 
Pani Pawłowska Marianna – sołtys msc. Radkowice -  wnioskowała w sprawie 
konieczności uwzględnienia w ramach otrzymanych przez Gminę na termomodernizację  
funduszy, również obiektu Szkoły Podstawowej w Radkowicach. 
 
 



ad. 9 
Udzielając odpowiedzi na zgłoszone wnioski i zapytania, Burmistrz Gminy i Miasta 

Pan Robert Jaworski, w sposób szczegółowy odniósł się do każdego z wniosków, 
udzielając jednocześnie szczegółowych wyjaśnień wszystkim zainteresowanym, 
podkreślając, iż kruszywo do wszystkich zgłaszanych miejsc będzie sukcesywnie 
dowożone, przy czym na pewno koniecznością będzie zwiększenie na powyższy cel 
planowanych wydatków. Burmistrz Jaworski poinformował również radnego Kamila. 
Prędotę, że w tym monecie byłoby niegospodarnym podejmowanie poważnych prac 
remontowych na obiekcie Remizy OSP w Radkowicach. 
(pełna treść wypowiedzi Burmistrza odnosząca się do zgłoszonych wniosków i zapytań 
zawarta jest na płycie CD stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu). 

 
ad. 10  

Przewodnicząca Rady potwierdzając wyczerpanie założonego porządku obrad, 
podziękowała wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu i formalnie zamknęła obrady.  

 
     

Protokołowała: Przewodnicząca obrad: 

Teodozja Nowak Danuta Mochocka 

 
 
 
                                                                    

                          
 
  


